
 

                                                                                       

 

 

PROTOKOLL NR. : 06 13-15 

FRÅ   : Alpinkomiteen 
 
STAD/DATO : Skei, Skei Hotel/ 09. september 2014 
 
TIL STADES : Lilly Schøyen, Atle Hamar, Martin Hopland og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL : Olaf Betten og Rune Espe 
 
MERKNADER : Ingen 

SAKLISTE 

 
Sak 30 13-15  Godkjenning av innkalling, sakliste og protokoll nr. 05 13-15 
Sak 31 13-15  Terminliste 2014-2015 
Sak 32 13-15  Status Handlingsplan 2013-2014 
Sak 33 13-15  Handlingsplan 2014-2015 
Sak 34 13-15  Møteplan 2014-2015 
Sak 35 13-15  Markedsarbeid 2014-2015 
Sak 36 13-15  Status Oppdal Alpin Elite 
Sak 37 13-15  Utdanning/kompetanseutvikling 
Sak 38 13-15  Framtidig utvikling av toppidrettsutøvarar i Sogn og Fj. 
Sak 39 13-15  Sommarskiskule Alpint 2015 
Sak 40 13-15  Rekneskapsrapport pr. 27.08.2014 

Eventuelt 

Sak 41 13-15  Status Fjord1 samlingar 2014-2015 
 
 
Sak 30 13-15 Godkjenning av innkalling, sakliste og protokoll nr. 05 13-15 
   Bakgrunn 
   Innkalling, sakliste og protokoll nr. 05 13-15 er utsendt på førehand. 
 
   Vedtak 

Alpinkomiteen godkjenner innkalling, sakliste og protokoll nr. 05 
13-15.   

 
Sak 31 13-15  Terminliste 2014-2015 
   Bakgrunn 

Rammene for terminlista 2014-2015 vart lagt fram i samband med 
Vårmøte 2014. 
 
Deretter vart terminlista sendt til høyring i laga 01. juli, med svarfrist 
01. september 2014 

 
   Pr. 01. september er det komt inn to innspel til terminlista. 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
   Innspel nr. 1) Stryn T&IL 

Stryn T&IL har i e-post komt med merknad om at 
Grotlirenna 11.-12. april 2015, skal gjennomførast som Super-G 
laurdag og utfor søndag. 
 
Terminlista er oppdatert i høve merknaden. 
 
Innspel nr. 2) Sogndal IL 
Vi har beklagelegvis glippa litt på dato for tilbakemelding på 
terminlista. 
Styret i Sogndal IL alpin ønskjer å vere teknisk arrangør for Fjord1 
samlinga  30.01 til 01.02.2015. 
Vi ønskjer å legg opp til ei gjennomføring av samlinga i Rindabotn 
med gode opplegg for samlinga. Vidare ser vi for oss å gjennomføre 
eit sosialt arrangement for deltakarane på laurdag kveld. 
 
Om ikkje vi får tildelt samlinga er det ønskjeleg for oss å arrangere 
eitt renn i tillegg til det som er sett opp i terminlista. 
 
Beste helsing 
 
Paul Olaf Baraas 
Leiar 
Sogndal IL alpin 
  
Vedtak 
Alpinkomiteen vedtek terminlista  slik den føreligg med følgjande 
endringar; 
 
- Stryn T&IL sitt arrangement i Frydenbø Cup vert flytta til  

14.-15. mars 2015 (Opphaveleg skulle arrangementet avviklast 24.-
25. januar. Endringa er gjort etter innspel frå Martin Hopland, 
Stryn T&IL / AK) 
 

- Haugen IL sitt arrangement i Frydenbø Cup vert flytta til 
24.-25. januar 2015 (Opphaveleg skulle arrangementet avviklast 
14.-15. mars. Endringa er avklara med Haugen IL v/ Rune Espe) 
 

- Fjord1 samlinga 30. jan.-01. feb. 2015 skal avviklast i Jølster 
Skisenter (Jølster IL). 
 

- Sogndal IL får tilbod om å gjennomføre Frydenbø Cup 21.-22. mars 
2015 (same helg som Telenorleikane vert avvikla i Bardu). 
 

- Fjord1 Cupen 2015 skal leggast inn i terminlista vekedagar. 
Det skal gjennomførast tre arrangement i kvar sone, i tillegg til 
finalerennet. 
 
 

 
 



 

                                                                                       

 

 
- Terminlista vert endeleg handsama i samband med alpinkomiteen 

sitt Haustmøte 29. oktober 2014.  
 

Sak 32 13-15  Status Handlingsplan 2013-2014 
Bakgrunn 
Oppdatert Handlingsplan 2013-2014 er utsendt på førehand. 
Leiar presenterte status for handlingsplanen 2013-2014 
  

   Vedtak 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering. 
 
Sak 33 13-15  Handlingsplan 2014-2015 

 Bakgrunn 
 Alpinkomiteen sin handlingsplan byggjer på Sogn og Fjordane 

  Skikrins sin Strategiplan for perioden 2013-2017. 
 
Strategiplanen dannar såleis grunnlaget for alpinkomiteen sine årlege 
handlingsplanar. 
 
Strategiplanen har prioriterte mål innanfor kvart strategiområde, og 
handlingsplanen skal ha prioriterte tiltak for å følgje opp strategiplanen 
sine mål og verkemiddel. 
 
Summen av komiteen sine årlege handlingsplanar i heile 
strategiperioden skal gje skikrinsen størst mogleg grad av 
måloppnåelse. 
 
Vedtak 
Med bakgrunn i skikrinsen sin Strategiplan 2013-2017 samt status i 
arbeidet med handlingsplan 2013-2014, får leiar og adm. sjef fullmakt 
til å utforme alpinkomiteen sin handlingsplan for 2014-2015. 
 
Framlegg til handlingsplan for perioden 2014-2015 skal leggast fram i 
samband med neste møte i alpinkomiteen. 
 

Sak 34 13-15  Møteplan 2014-2015 
   Bakgrunn 
   Leiar gjer saman med adm. sjef framlegg om at komiteen skal fastsette 
   møteplan for sesongen 2014-2015. 
 
   Vedtak 
   Komiteen gjer vedtak om følgjande møteplan sesongen 2014-2015: 
 

- Haustmøte; Skei Hotell, 29. oktober 2014 
- Møte alpinkomiteen; Skei Hotell, 18. november 2014 
- Møte alpinkomiteen; Skei Hotell, 23. februar 2015 
- Møte alpinkomiteen; Skei Hotell, 16. april 2015 
- Skikrinstinget og Vårmøte; Tid og stad vert fastsett av 

Skikrinsstyret 
 



 

                                                                                       

 

 
Sak 35 13-15 Markedsarbeid 2014-2015 
 Bakgrunn 

Sogn og Fjordane Skikrins Alpint har i dag følgjande markedsavtalar; 
 

Verksemd Grein Varigheit Går ut 
Fjord1 Alpint 2 år 2015 
Frydenbø AS Alpint 3 år 2014 
Coop Vest SA Alpint 4 år 2016 

 
Mange av dei viktige samarbeidsavtalane til Sogn og Fjordane Skikrins 
Alpint er i ferd med å nærme seg frist for reforhandling. Fram til våren 
2015  må arbeidet innanfor markedsområdet difor rettast mot 
reforhandling av eksisterande markedsavtalar. 
 
I første fase må følgjande verksemder følgjast opp m.o.t. reforhandling; 
 
- Fjord1 
- Frydenbø AS 

 
Forøvrig har Skikrinsstyret også gjort vedtak om at markedsnemnda 
skal gjere ei fordeling av oppfølgingsansvaret vedr. samarbeidsavtalane 
som skal reforhandlast i 2014/2015. 

 
 Vedtak 

 Alpinkomiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
 
 Atle Hamar (økonomi- og sponsoransvarleg) avtalar (saman med adm.) 

oppfølgingsmøte med Fjord1 og Frydenbø AS. 
 
 Atle Hamar skal saman med skikrinsen si markedsnemnd og adm. 

utvikle eit markedskonsept i høve til Sparebanken Sogn og Fjordane. 
 
 Det vert kalla inn til møte i skikrinsen si markedsnemnd innan utg. av 

september 2014.  
 
Sak 36 13-15  Status Oppdal Alpin Elite 
   Bakgrunn 
   Med bakgrunn i vedtak i Sak 25 13-15 har Sogn og Fjordane Skikrins 
   søkt om medlemskap i Oppdal Alpin Elite. 
 

Pr.d.d. har ein ikkje fått tilbakemelding frå Oppdal Alpin Elite m.o.t. 
handsaminga av søknaden. 

 
   Vedtak 
   Alpinkomiteen gjer vedtak om at adm. følgjer opp Oppdal Alpin Elite 

m.o.t. handsaming av søknaden. 
 



 

                                                                                       

 

 
Sak 37 13-15  Utdanning/kompetanseutvikling 
   Bakgrunn 
   Med bakgrunn i tidlegare drøftingar i komiteen bør arbeidet med 
   utdanning/kompetanseutvikling i større grad prioriterast. Dette gjeld 
   spesielt arbeidet med trenarutdanning/ trenarutvikling. 
 
   Adm. gjer difor framlegg om at det skal organiserast min. 1 stk.  
   Trenar I kurs hausten/vinteren 2014-2015. 
 

Vedtak    
Alpinkomiteen gjer vedtak om å gjennomføre Trenar I kurs kommande 
haust/vinter. Aktuelle kurslærar er Odd Fossland evt. 
Stig Aambø. 
 

Sak 38 13-15  Framtidig utvikling av toppidrettsutøvarar i Sogn og Fj. 
   Bakgrunn 
 I samband med møte i Skikrinsstyret 29.-30. august innleia plan- og 

utd. leiar i Sogn og Fjordane Idrettskrins til drøfting om korleis ein kan 
arbeide for å legge til rette for utvikling av framtidige 
toppidrettsutøvarar i Sogn og Fjordane. 

 
 Breilid retta søkjelyset på korleis ein i Sogn og Fjordane kan 

utvikle/vidareutvikle gode modellar for styrking av toppidretten si 
utvikling regionalt.  

 
Sentrale moment i Breilid si innleiing var m.a. knytt til; 

 
- Samarbeid og arbeidsdeling regionalt 
- Trenarutvikling 
- Lokale kraftsenter 
- Særidrettane sine behov for fagleg støtte regionalt 

 
Skikrinsstyret har vidare gjort vedtak om at Anders Felde saman med 
adm. sjef utgreier følgjande problemstillingar; 
 

1) Korleis kan idretten samle seg om eit regionalt 
utviklingssenter i Sogn og Fjordane? 
 

2) Korleis kan ski-idretten utvikle/vidareutvikle regionale 
kraftsenter i Sogn og Fjordane? 

 
Utgreiinga skal vere klar seinast 15. september 2014, og skal deretter 
handsamast i Skikrinsstyret. 

 
   Vedtak 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering. 
 



 

                                                                                       

 

 
Sak 39 13-15 Sommarskiskule Alpint 2015 

Bakgrunn 
Med utgangspunkt i møte i Skikrinsstyret 29.-30. august har ein drøfta 
moglegheitene for at greinene i skikrinsen kan legge til rette for 
etablering av sommarskiskule f.o.m. 2015. 

 
 I saka har Skikrinsstyret gjort vedtak om at at greinkomitèane skal 

handsame saka innan utgangen av oktober 2014. Greinkomitèane skal 
på Skikrinsstyret sitt møte i desember gje tilbakemelding om, og korleis 
ein evt. kan utvikle ut eit konsept som er føremålstenleg for alle 
greiner. 

 
   Vedtak 
   Alpinkomiteen gjer vedtak om at leiar saman med adm. 
   utviklar ei skisse til sommarskiskule alpint 2015. 

 

Sak 40 13-15  Rekneskapsrapport pr. 27.08.2014 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 27.08.2014 er utsendt på førehand. 
   Adm. presenterte rapporten. 
 
   Vedtak 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering. 

Eventuelt 

 
Sak 41 13-15  Status Fjord1 samlingar 2014-2015 
   Bakgrunn 
   Alpinkomiteen legg i 2014 til rette for følgjande Fjord1 samlingar; 
 

- Fjord1 Juvass, 13.-15. juni 2014. Tal delt. 14 stk 
- Fjord1 Sandane, 15.-16. august 2014. Tal delt. 27 delt. 
- Fjord1 Folgefonna, 29.-31. august 2014. Tal delt. 21 
- Fjord1 Sogndal, 12.-13. september 2014. Tal delt. 29 
- Fjord1 Hintertux, 05.-11. oktober 2014. Tal delt. 24 
- Fjord1 Førde, 17.-19. oktober 2014. Tal delt. 34 
- Fjord1 Hafjell, 27.-30. november 2014. Tal delt. 41 
- Fjord1 Hafjell, 02.-05. januar 2015. Tal delt. 50 

 
I tillegg vert det lagt til rette ei fleire Fjord1 samlingar vinteren 2015. 
 
I samband med skisamlingane har ein lagt til grunn at samarbeidet 
med ARAN v/ Peter Lederer fortsett også denne sesongen. På 
barmarkssamlingane er Even Hole hovudtrenar, medan respektive lag 
er teknisk arrangør (Breimsbygda IL, Sogndal IL og Førde IL). 
 

    
Vedtak 

   Alpinkomiteen tek saka til orientering. 



 

                                                                                       

 

 

Med venleg helsing 

Sogn og Fjordane Skikrins, AK     Ref. 
 
Lilly Schøyen (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar         Adm. sjef 


